
                                                   PROTOKÓŁ NR XVII/07 
V Nadzwyczajnej  sesji Rady Gminy Celestynów,

odbytej w dniu 19 grudnia 2007r.
w siedzibie Szkoły Podstawowej w Celestynowie.

W sesji udział wzięli:
1. Radni Rady Gminy Celestynów - wg załączonej listy obecności
2. Wójt Gminy - Stefan Traczyk
3. Z-ca Wójta Gminy                  - Olga Osiak - Targowska
4.Skarbnik Gminy                  - Janusz Podogrodzki
5. Radca Prawny
Inne osoby zaproszone

Przewodniczący Rady Gminy - Bogdan Wójcik  -  dokonał otwarcia sesji,  powitał  radnych oraz 
zaproszonych gości. Stwierdził, iż w sesji uczestniczy 14  radnych /nieobecny radny   
M. Winiarski/, co stanowi quorum niezbędne do podejmowania przez Radę Gminy prawomocnych 
uchwał.     Poinformował,  iż radni nie mogą wprowadzać zmian do porządku obrad bez zgody 
wnioskodawcy, czyli w tym przypadku Wójta Gminy.
Następnie został odczytany proponowany porządek obrad sesji.

Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum.
2. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:

1) dokonania zmian w budżecie gminy Celestynów na 2007 rok.
2) zmiany uchwały Nr 201/05 Rady Gminy Celestynów z dnia 29 grudnia 2005 r. w   

sprawie  określenia wysokości stawek podatku  od środków transportowych w 2006 
roku. 

3. Zamknięcie obrad. 

Zgłoszono następujące wnioski do porządku obrad:

1. Radna A. Rosłaniec -  wnioskowała  o prowadzenie do porządku obrad pkt. 
interpelacje i zapytania radnych.

Wójt Gminy Stefan Traczyk  na powyższe wyraził zgodę.
Rada przyjęła wniosek jednogłośnie. 

2. Radna A. Stefanowska – wnioskowała o wprowadzenie do porządku obrad pkt.  
“odpowiedzi na  zapytania i interpelacje”.

Wójt Gminy Stefan Traczyk na powyższe wyraził zgodę.
Rada przyjęła wniosek jednogłośnie. 

3. Wójt Gminy Stefan Traczyk  wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad  
dodatkowe  projekty uchwał w sprawach:
1)  dokonania zmian w budżecie gminy Celestynów na 2007 rok. 
Rada  przyjęła  wniosek  jednogłośnie. 

2) dokonania zmian w budżecie gminy Celestynów na 2007 rok.
Rada  przyjęła  wniosek jednogłośnie. 

4. Przewodniczący Rady  wnioskował o  wprowadzenie do porządku obrad  dodatkowego 
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punktu “sprawy różne”. 

Wójt  Gminy  na  powyższe wyraził  zgodę.  
Rada  przyjęła  wniosek  jednogłośnie.

Wice Przewodnicząca Rady -  Anna Rosłaniec  odczytała  porządek obrad  wraz  z przyjętymi 
wnioskami. 

2. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:
1) dokonania zmian  w budżecie gminy Celestynów na 2007 rok.
2) zmiany uchwały Nr 201/05 Rady Gminy Celestynów z dnia 29 grudnia 2005 r. w 

sprawie  określenia wysokości stawek podatku  od środków transportowych w 2006 r. 
3) dokonania zmian w budżecie gminy Celestynów na 2007 rok.
4) dokonania zmian w budżecie gminy Celestynów na 2007 rok.

     3.   Interpelacje i zapytania radnych.
     4.   Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
      5.   Sprawy różne.
     6.   Zamknięcie obrad.

Ad. pkt. 2
Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:

1) dokonania zmian w budżecie gminy Celestynów na 2007 rok.

Projekt uchwały omówił Wójt  Gminy Celestynów  przy  udziale  Skarbnika Gminy.

Wójt  Gminy  -  poinformował, iż proponowane zmiany w projekcie budżetu dot.  uregulowania 
zaległości takich jak: 
- opłaty  wodno-prawnej  z  lat  2002-2003.   (nie  uregulowanie   przedmiotowej  zaległości   

spowoduje,  iż  gmina  nie będzie   mogła ubiegać się o środki zewnętrzne  z  WFOŚ  tzw.  
pożyczki preferencyjne  z możliwością  ubiegania się o częściowe umorzenie oraz ubiegania 
się o fundusze  unijne).  

-     zadłużenia w stosunku do Firmy Gazomontaż z 2003 roku.
–    opłaty za  energię elektryczną,
–    opłaty  związane z transportem lokalnym
–    remontu bazarku wg  decyzji sanepidu, 
- zakupu wiaty do  Starej Wsi.
- dotacji na sport w kwocie  1 428,00 zł. 

Wójt Gminy w ramach autopoprawki wnioskował o:
- wprowadzenie   dodatkowego  działu 750 – administracja publiczna,  rozdz. 75022- rada  

gminy,    § 3030 –  różne wydatki  dla  osób fizycznych   kwotę   40  000 zł.  na  wypłatę   
zaległych  diet radnych.  

- w załączniku  Nr  2 wprowadzić  korektę  w dziale  transport  i  łączność  dopisując   pkt.  3  
“wykonanie projektu melioracji terenu we wsi Glina  projekt dróg” -   kwota 24 400 zł. 

Następnie  Wójt Gminy  poprosił o udzielenie głosu Dyrektor Gospodarki Komunalnej 
p. M. Łukomskiej, która  poinformuje nt. opłat  wodno prawnych. 
Dyr. Gospodarki Komunalnej  -  Magdalena Łukomska  -  poinformowała, że opłaty wodnoprawne 
są  opłatami ustawowymi i nie można ich nie płacić.  Są  to opłaty za pobór wody z gruntu oraz  za 
zrzut  wód  popłucznych  ze  stacji  uzgadniania  wody.  Opłaty  te   nie  były  za  rok  2002  i  2003 
uiszczone.   

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji –  M. Rosłoniec poinformował, iż  obecny projekt 
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Nr  1  jest  w  sensie  ścisłym  częścią  projektu  Nr  7,  który  był  rozpatrywany  na  poprzednim 
posiedzeniu sesji.  
Projekt   ów  został  odrzucony.  Komisja  finansów  nie  miała  zastrzeżeń  do  konieczności 
zrealizowania zobowiązań Gminy wobec podmiotów zewnętrznych, natomiast miała zastrzeżenia 
do formy pozyskania środków na  zobowiązania. Pan Wójt  zaproponował zwiększenie deficytu 
budżetu gminy i zaciągnięcie kolejnego kredytu.  Komisja Finansów nie  poparła pomysłu.  
Rada  projekt uchwały podjęła z wykluczeniem  § 4 i § 8.  Projekt ponownie został poddany pod 
obrady dzisiejszej sesji.   Komisja wnioskowała o dostarczenie stosownych dokumentów w celu 
zapoznania się ze stanem majątkowym i finansowym  gminy.  
Radni  otrzymali sprawozdania z wykonania budżetu do końca listopada br w zakresie dochodów i 
wydatków. Na podstawie otrzymanych dokumentów  trudno było dokonać  oceny, czy konieczne 
jest zaciągnięcie kolejnego kredytu.  
Komisja Finansów na ostatnim posiedzeniu wystosowała do pana wójta następujący wniosek:
“  w  związku  z  omawianym  projektem  nr  1  w  sprawie  dokonania  zmian  w  budżecie  gminy 
Celestynów na rok 2007  zwraca się do wójta o dostarczenie dokumentów na podstawie których 
mogłaby podjąć decyzję odnośnie zaproponowanego projektu.
Są to następujące dokumenty: 
– Rb27S, Rb28S wraz z analizą przedstawioną  przez Wójta,
– kwotowe  zestawienie  nie  zapłaconych  faktur  z  uwzględnieniem  zadań  za  jakie  zostały 

wystawione,
– zobowiązania gminy do końca 2007 roku,
– planowane dochody i wydatki  w grudniu 2007,
– planowane przeniesienia zobowiązań z roku 2007 na rok 2008,
– faktury za prąd do końca listopada 2007
Na powyższe zapytania i wnioski Wójt nie udzielił odpowiedzi. Komisja  na podstawie otrzymanych 
dokumentów i braku odpowiedzi nie była wstanie stwierdzić, czy gmina musi zaciągnąć kolejny 
kredyt w wysokości 523 785 zł. i tym samym zwiększyć deficyt budżetowy. 
Komisja wnioskowała o zabezpieczenie i zwiększenie środków w dziale 600 - transport i łączność 
o sumę 19 260, w dziale 926 – kultura fizyczna i sport  o sumę 1428 zł. oraz  o przygotowanie na 
następną sesję rady  projektu uchwały dot. wymienionych działów. 
Uzasadniając  wniosek Przewodniczący Komisji poinformował, że wymienione działy znajdują się 
w przedmiotowym projekcie o którym jest obecnie mowa. 

Wójt  Gminy  -  poinformował,  że  posiedzenie   Komisji  Finansów  odbywało  sie  w  godzinach 
wieczornych i nie był  w stanie zająć stanowiska w tej sprawie.   Następnie poprosił   skarbnika 
gminy o uzasadnienie przedłożonego  projektu. 

Skarbnik Gminy -  wyjaśnił, iż  na posiedzeniu Komisji Finansów przedstawił swoje stanowisko 
omawiając zalety i wady  proponowanego rozwiązania. Nic więcej nie ma do dodania. 

Przewodniczący Komisji  Finansów i Inwestycji   -  M. Rosłoniec   -  poinformował, iż  Pan wójt 
powiedział wprost, że należy wziąć kredyt, a skarbnik gminy nie potrafił uzasadnić konieczności 
wzięcia tego kredytu.  
Z  otrzymanych dokumentów wywnioskowano, że gmina ma nadwyżkę budżetową w kwocie 
1 800 000 zł. Wniosek taki mógł być mylny, ale żeby to można było wykazać  to winny zostać 
przedłożone  dokumenty, które pokazały by, że zobowiązania gminy przekraczają tą sumę, która 
jest na plusie wg.  przedłożonych sprawozdań.  
Radny  poprosił  o ustosunkowanie się do tej kwestii. 

Skarbnik Gminy  -  poinformował, iż zapisy księgowe to jest jedna sprawa , środki na koncie to 
jest  druga sprawa.  Projekt,  który został  przedłożony jest  sprawą zapisów czysto technicznych. 
Zostały przedstawione uwarunkowania wzięcia kredytu żaden z tych warunków tak naprawdę  nie 
jest spełniony oprócz tego jednego, że rada podejmie uchwałę która zwiększy deficyt.  
Na koniec roku zostaną zbilansowane dochody i wydatki które pokażą  rzeczywiste dochody  i 
wydatki.  W  tej sytuacji w jakiej jest gmina i przy takiej informacji jaki organ wykonawczy posiada 
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jest to najlepsze rozwiązanie. 

Radny  P.  Rosłoniec  zapytał:   czy  w  planie  prognozowania  długów  na  lata  następne  był 
uwzględniony ten kredyt.

Skarbnik   Gminy -   wyjaśnił,  iż  po  pierwsze  wójt  nie  przedłożył  projektu  uchwały  w sprawie 
zaciągnięcia  kredytu,  a  po  drugie  będą  to  zapisy  czysto  techniczne,  które  tak  naprawdę 
uniemożliwiają w jakikolwiek sposób wzięcie kredytu wójtowi.

Radny P. Rosłoniec  -  poinformował, iż wpłynęła  opinia  RIO odnośnie projektu budżetu na 2008 
rok   wg której w przedłożonym projekcie  brak jest wzajemnej zgodności i spójności, co powoduje, 
iż  w przedłożonej wersji nie może być on uchwalony przez Radę Gminy.  W toku dalszych prac 
nad budżetem na przyszły rok należy wyeliminować nieprawidłowości o których mowa  w opinii 
składu orzekającego.
Dodał,  iż   Regionalna  Izba  Obrachunkowa  również  negatywnie  zaopiniowała  przedłożoną 
prognozę długu.   Wyraził zdziwienie, że mając  tak negatywną opinię projektu budżetu na 2008 
rok pan Wójt chce zaciągnąć kolejny kredyt. 

Radny T. Floriańczyk  -  zapytał, z jakich pozycji zostaną wzięte środki na pokrycie zobowiązań 
skoro praktycznie nie zostanie wzięty  kredyt. 

Skarbnik  Gminy  -  wyjaśnił,  że  zostaną  wzięte  z  konta  konta  gminnego.   Ponieważ   kwota 
środków,  ktora  jest  na  bieżącym koncie  to  jest  jedna sprawa,  a  zapisy  księgowe,  które radni 
otrzymali  czyli  dochody i  wydatki  to  jest  druga sprawa.  Są  to  dwie  nie  zależne  sprawy  które 
równolegle względem siebie  funkcjonują.  

Radna   A.  Stefanowska -  poinformowała,  iż  skoro  tak  prosto  pan  skarbnik  wytłumaczył,  że 
pieniądze weźmiemy z konta z wolnych środków to może i można tak prosto zapisać i zaniechać 
brania  kredytu.   Następnie  nawiązała  do wypowiedzi  p.  dyrektor  Gospodarki  Komunalnej  dot. 
konieczności  opłacenia  pozwolenia  wodno  prawnego  przypomniała,  że  to  rada  od  początku 
kadencji od kiedy się pojawił problem zabiegała o to żeby tą kwestię uregulować jak najszybciej. 
Rada  rozumie  konieczność  uregulowania  tego  zobowiązania  bo  ono  blokuje  możliwość 
pozyskiwania środków zewnętrznych i przychyla się do tego. 
W tej kwestii radni zwracali się do wójta o przedstawienie dokumentów, które powiedzą  dlaczego i 
co go obliguje do tego aby to zobowiązanie było pokryte w tym roku.
Ponadto   w projekcie  budżetu na 2008 r.  została zaplanowana  kwota  267 000 na opłacenie 
zobowiązania wodnoprawnego. Więc z jednej strony jest propozycja w budżecie na 2008 rok  z 
drugiej strony rada ma podjąć uchwałę o tym że zwiększa deficyt o 500 000.

Radny P. Rosłoniec  -  stwierdził, iż  namawianie rady do zwiększenia deficytu budżetowego  w 
momencie kiedy dochody są tak ogromnie większe praktycznie we wszystkich paragrafach jest 
jakimś nie  porozumieniem.   Ponadto   Pan skarbnik  w swoich  wypowiedział  stwierdził,   że  są 
pieniądze  na  koncie  gminy czyli  wystarczy  dokonać stosownych  przesunięć  i  środki  będą na 
spłacenie zobowiązań bez konieczności podejmowania uchwały o zwiększeniu deficytu. 

Radny  W. Kwiatkowski   -   poinformował,  iż  na  ostatnim  posiedzeniu  Komisji  Finansów było 
skierowane szereg pytań  do pana wójta  w zakresie zapłaty istniejących zobowiązań na które 
radni nie otrzymali odpowiedzi. W ocenie  radnego ani wójt ani skarbnik  nie panują  i to od dawna 
nad budżetem który realizują. W związku z powyższym poprosił o przedstawienie na najbliższej 
sesji rzetelnej analizy budżetu w nawiązaniu do  słów p. skarbnika, że gmina i tak kredytu brać nie 
będzie.  

Radna  Z.  Zakrzewska  -  zapytała dlaczego  jest zapis  wzięcia kredytu, a nie ma przedstawionej 
propozycji w inny sposób  spłacenia należności. Dlaczego nie można  zwiększyć dochodów w tych 
działach  w których wzięły sie wolne środki.
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Skarbnik  Gminy   -   poinformował,  iż  rozwiązanie  przedstawione  jest  najbardziej  bezpieczne 
natomiast to co  radna Zakrzewska przedstawiła jest jednym z rozwiązań. W związku z tym, że jest 
koniec  roku trzeba brać pod uwagę  wszystkie  zagrożenia.   Wg skarbnika   rozwiązanie,  które 
zostało przez wójta przedstawione jest rozwiązaniem jak najbardziej bezpiecznym jeśli chodzi o 
zakończenie roku budżetowego. 

Radny  M. Rosłoniec  -  stwierdził,  iż prowadzona  dyskusja  jest jałowa i nic konkretnego nie 
wnosi. W związku z powyższym zaproponował  przerwę w obradach  w celu zwołania posiedzenia 
Komisji Finansów i  podjęcia decyzji w tej sprawie. 

Radny  W. Kwiatkowski   -  podsumowując  dyskusję  stwierdził,  iż jeżeli  chodzi o zarządzanie 
finansami gminy  to panuje bałagan w urzędzie w zakresie finansów i takie podejście do pracy 
jakie  prezentuje  wójt  gminy  i  skarbnik  jest   po  prosu  poniżej  krytyki,  a  wynika  to   z  braku 
przygotowania i  rzetelnego potraktowania tematu.  .  Takie działanie jest działaniem na szkodę 
gminy.  

Radny M. Rosłoniec  wnioskował o 10 minut przerwy.

Przerwa

Przewodniczący Rady -  poinformował,  iż obecnie projekt Nr 1 w sprawie dokonania zmian w 
budżecie  gminy  Celestynów  na  2007  rok  jest  przygotowywany  przez  skarbnika  w  związku  z 
powyższym zaproponował  przejście do kolejnego punktu,  a do pierwszego projektu wrócić jak 
będzie przygotowany. 
Jeśli nie będzie sprzeciwu radnych wówczas przejdzie do kolejnego punktu obrad. 
Sprzeciwu rada nie zgłosiła. 

– zmiany uchwały Nr 201/05 Rady Gminy Celestynów z 20 grudnia 2005 r. w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od środków transportowych w 2006 roku.

Projekt uchwały omówił Wójt Gminy Stefan Traczyk.
Rada  -  w głosowaniu imiennym  podjęła uchwałę jednogłośnie. 

– dokonania zmian w budżecie gminy Celestynów  na 2007 rok ( w materiałach jako dodatkowy 
projekt)

Projekt uchwały omówiła główna księgowa Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Janina Kieler. 
Rada  w głosowaniu imiennym podjęła uchwałę jednogłośnie. 

– dokonania zmian w budżecie gminy Celestynów  na 2007 rok.
Projekt uchwały omówił  Wójt Gminy Stefan Traczyk.
Rada w głosowaniu imiennym podjęła uchwałę jednogłośnie. 

Ad. pkt 3
Wnioski i interpelacje.

1. Radny  M. Rosłoniec  -   zapytał  kiedy zostaną podłączeni  do kanalizacji  mieszkańcy tej 
części Celestynowa gdzie zostały pociągnięte główne nitki kanalizacji. 

2. Radny T.  Floriańczyk   -   zapytał,  kiedy  będą podłączeni  do  kanalizacji  mieszkańcy ul. 
Świerkowej w Pogorzeli.

3. Radny P. Rosłoniec -  zapytał, co zostało zrobione w sprawie remontu szkoły w Regucie 

4. Radny R. Wicik  -  zapytał, ile jest aktualnie ważnych pozwoleń na budowę kanalizacji w 
naszej  gminie  i  poprosił  o  szczegółowy  wykaz  z  uwzględnieniem   ulic,  miejscowości, 
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kosztorysów, wycen, okresów ważności. 

5. Radny T. Floriańczyk  -  w związku  z tym, że cena wywozu śmieci wzrośnie od przyszłego 
roku  prawie  dwukrotnie  Komisja  Ładu  zaproponowała,  żeby  w  zmianach  w  budżecie 
zaplanować  30  tys.  na  tą  akcję.   Zapytał  czy  pan  wójt   ma  jakąś  propozycję  dla 
mieszkańców, żeby problem segregacji rozwiązać już z początkiem roku i nie dopuścić do 
tego, że nasze lasy zostaną całkowicie zaśmiecone. 

6. Radny M. Rosłoniec  -   zapytał,  czy została wytypowana osoba, która brała by czynny 
udział w realizacji Parku Inowacyjnego.  

7. Radny W. Kwiatkowski  -  czy została zawarta umowa na wykonanie koncepcji  budowy 
przedszkola w Celestynowie, jeśli tak to na jaką kwotę opiewa wynagrodzenie wykonawcy. 

8. Radna A. Stefanowska  -  – zapytała:
-  czy pan wójt posiada  informacje na ten temat rozbudowy trasy S17. 
-  czy nowy dyrektor oświaty pani Magdalena Hadaś otrzymała zakres obowiązków, jeśli 
tak to poprosiła o przedstawienie takiego zakresu Komisji Oświaty. 

9. Radna T. Błachnio  -  dot.  środków sołeckich Celestynowa  -  zapytała, czy kwota 280 tys. 
zostanie umieszczona w przyszłorocznym budżecie z uwagi na nie wykorzystanie ich w tym 
roku.  

10. Przewodniczący Rady zapytał: 
- w imieniu  mieszkańców i  sołtys  wsi  Siwianka,  czy już  są  wydatkowane  środki  na  

remont odcinka drogi, który należy do gminy Celestynów. 
- czy   może  pan  Wójt  oświadczyć  na  piśmie,  że  deklarując  na  sesjach  udzielenie  

odpowiedzi na piśmie rzeczywiście takiej  odpowiedzi  udzieli.
- dlaczego  od  dwóch  miesięcy  pan  wójt  nie  odpowiada  na  pytanie  ile  kosztowało  

szkolenie dyrektorów  w  Zakopanem  i  z  którego  rozdziału  w  budżecie  zostało  
zapłacone. 

- kiedy zostanie udzielona odpowiedź na pytanie grupy radnych dot. nierealizowania lub 
niewłaściwego realizowania uchwał rady.

- czy  fakt  podjęcia  przez  radę  uchwały  o  powiadomieniu  skarbnika  o  konieczności  
złożenia  oświadczenia  lustracyjnego  oznacza  iż  takie  powiadomienie  zostanie  
dokonane. 

11. Radna  A.  Rosłaniec   -   zapytała,  ile  ze złożonych   wniosków zostało  uwzględnione w 
projekcie budżetu gminy na 2008 rok. Czy to się zmieni w pana wójta założeniu proszę 
przedstawić jakie to są wnioski i dlaczego te. 
- co będzie się działo z kanalizacją w Starej  Wsi w 2008 roku.  Przypomniała,  że na 
jednym  z  zebrań  sołeckich  mieszkańcy  zostali  poinformowani   o  tym,  że  kanalizacja 
zostanie dokończona na przełomie 2008-2009 roku, czy wobec tego takie założenie zostało 
umieszczone  w budżecie  na 2008 rok.  Poprosiła  o   przedstawienie   szczegółów takiej 
inwestycji.

Dalszy ciąg rozpatrywania projektu uchwały Nr 1 w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy 
Celestynów na 2007 rok.

Wójt Gminy w ramach autopoprawki wnioskował o:
- wprowadzenie   dodatkowego  działu 750 – administracja publiczna,  rozdz. 75022- rada  

gminy,    § 3030 –  różne wydatki  dla  osób fizycznych   kwotę   40  000 zł.  na  wypłatę   
zaległych  diet radnych.  

- w załączniku  Nr  2 wprowadzić  korektę  w dziale  transport  i  łączność  dopisując   pkt.  3  
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“wykonanie projektu melioracji terenu we wsi Glina  projekt dróg” -   kwota 24 400 zł. 

Następnie  Skarbnik  Gminy przedstawił   projekt  uchwały   nr  1  w sprawie  dokonania  zmian w 
budżecie gminy Celestynów na 2007 r. po wprowadzonych autopoprawkach wójta.
I tak:
– w §1 dokonuje się zwiększenia wydatków budżetu gminy Celestynów,
– w §1 punkt 1pozostaje bez zmian. 
– W  §1  dopisać   pkt  2  w  brzmieniu:  “dokonuje  się  zwiększenia  dochodów  budżetu  gminy 

Celestynów”.
– zwiększa się dochody bieżące: 

rozdział paragraf kwota
        75615 0310 60 000

 75615 0910 13 000
75616  0310  126 000
75616 0320 25 000
75616 0330 2 000
75616 0340 42 000
75616 0360 67 000
75616 0430 2 000
75616       0500 180 000

75616       0910 14 000

75618       0410 17 000

75618       0492 2 000

75023       0830 7 000

75023      0970 6 785,83

Razem są to zwiększenia na 563 785, 83.

Kolejna poprawka to zmiana numeracji  paragrafów. I tak: paragraf  Nr 5 otrzymuje  Nr 2,   paragraf 
Nr 6 otrzymuje  Nr 3,  paragraf Nr 8 otrzymuje Nr 4, paragraf Nr 9 otrzymuje Nr 5,  paragraf Nr 10 
otrzymuje Nr 6, paragraf Nr 11 otrzymuje Nr 7.
Paragraf Nr 2 (stary Nr 5) plan dochodów  po zmianach wynosi 21 818 874,83.
Paragraf Nr 4  (stary Nr 8)  należy wykreślić pkt. 1 i pkt 2 w całości, zostaje pkt. 3 i z niego należy 
wykreślić cyfrę 3 i kropeczkę, a zapis w paragrafie Nr 4 będzie brzmiał:  “dokonuje się zmian w 
załączniku Nr 3 do uchwały  załącznik ten stanowi  integralną część niniejszej uchwały”.
Następnie  należy  dokonać  korekty  w  załączniku  Nr  3  przychody   -   2  363  785,83  została 
zastąpiona kwotą  1 800 000  (winna być  kwota  -  1 800 000)
W podsumowaniu razem przychody będą  wynosiły  razem 2 655 131zł.

Następnie stare dochody zostały wykreślone i zastąpione kwotą 21 818 874, 83.
W związku z tym nastąpiła różnica  pomiędzy planowanymi dochodami, a wydatkami i ta różnica 
nowa wynosi     -1 087 751 zł. 

Następnie  pokrycie deficytu  (niedobór w budżecie) będzie wynosił w nowej kwocie  2 655 131 zł.
Tam gdzie jest kredyt w Banku Ochrony Środowiska  kwota pozostaje bez zmian  - 1 800 000.
Tam gdzie jest kredyt długoterminowy wykreślić  kwotę    -  nie ma żadnej kwoty.
Kwota wolnych środków pozostaje w niezmiennej wysokości  855 131 zł. 
Ponieważ Wójt Gminy  wnioskował, żeby w dziale 600 zał. 2b dopisać pkt. 3  w treści: “wykonanie 
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projektu  melioracji terenu we wsi Glina pod projekt drogi na  kwotę 24 400 zł.  to suma zwiększa 
się do kwoty  5 990 826, 72.

Przewodniczący Rady -  z uwagni na wprowadzone  poprawki  poddał  projekt pod dyskusję.

Radny M. Rosłoniec  - zapytał,  czy  naniesione dochody dodatkowe  są  wg  skarbnika  realne. 

Skarbnik Gminy – wyjaśnił, iż są to kwoty, które powodują  przekroczenie planu oprócz dwóch 
przypadków  gdzie  trzeba  było  podjąć  pewne  ryzyko  i  to  ryzyko  zostało  podjęte   natomiast 
wszystkie te kwoty, które zostały tu wymienione oprócz tych dwóch przypadków  tj. środki które już 
wpłynęły tak naprawdę powodują zwiększenie planowanych dochodów. 

Radny  M. Rosłoniec   -  Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji  wnioskował o 10 minut 
przerwy dla Komisji z udziałem  z  Pana skarbnika i Pana Wójta celem wyjaśnienia kilku kwestii.

Przerwa

Po przerwie radny M. Rosłoniec  -  poinformował,  iż  przedstawione dochody  przez  p. skarbnika 
są   dochodami realnymi  na podstawie sprawozdań (erbetek), które były sporządzone na koniec 
listopada  br.   Komisja przez aklamację  przychyla się do proponowanych poprawek. 

Przewodniczący Rady -  wyraził uznanie dla pracy  pana skarbnika  w tak krótkiej przerwie.
Następnie   zapytał czy radni mają uwagi do zaproponowanych poprawek. 

Radny  W. Kwiatkowski  -   poinformował,  iż  udało się  wypracować  pewien kompromis  jeżeli 
chodzi o zwiększenie dochodów, ale tak naprawdę  nie znane jest wykonanie wydatków jest to 
bardzo istotna pozycja w związku z tym praca została wykonana do połowy.  Wyraził zdziwienie 
dlaczego  p.  wójt   przy  okazji  tego  projektu  uchwały  włączył   jednocześnie  autopoprawkę  ze 
zwiększeniem  środków  na  diety  dla  radnych,  zapytał   czy  nie  wskazane  by  było  sporządzić 
oddzielny projekt uchwały.  Poprosił o  odniesienie się do tej kwestii. 

Wójt  Gminy   -   wyjaśnił,  iż  najważniejszą  sprawą   było  uregulowanie  sprawy  dot.  opłaty 
wodnoprawnej i w tym celu wnioskował o  zwołanie sesji nadzwyczajnej. Natomiast przy okazji i z 
uwagi na okres przedświąteczny chciał  zakończyć i sprawę zaległych diet. Dodał,  iż przedłożył 
radnym propozycję, żeby w przyszłym roku diety były płacone ryczałtem miesięcznym, co w dużej 
mierze ułatwiło by planowanie środków na obsługę rady.

Przewodniczący Rady  -  poddał pod głosowanie zgłoszoną poprawkę do projektu Nr 1.
Rada -  przyjęła poprawkę 13 głosami, przy 1 wstrzymującym. 

Głosowanie  imienne  projektu  uchwały  Nr  1  w  sprawie  dokonania  zmian  w  budżecie  gminy 
Celestynów na 2007 rok wraz  z przyjętą poprawką.

Obrady opuściła radna Zofia Zakrzewska.  W obradach uczestniczyło 13 radnych. 

Rada -  podjęła  uchwałę 12 głosami, przy 1 wstrzymującym.

Ad. pkt. 4
- interpelacja radnego  M. Rosłońca dot. kanalizacji w Celestynowie.

Wójt  Gminy   poinformował,  iż   jeszcze   przed  końcem   roku  odbędzie  się   spotkanie   z 
przedstawicielami  Firmy Word w kwestii uszczegółowienia  zakończenia procesu  inwestycyjnego. 
Pan przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji zostanie na takie spotkanie zaproszony.

- interpelacja radnego  T. Floriańczyka   dot. podłączenia do kanalizacji mieszkańców ul. 
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Świerkowej w Pogorzeli.

Wójt Gminy  Stefan Traczyk -  poinformował, że jeżeli chodzi o ulicę Świerkową w Pogorzeli, to 
już  w tej sprawie  interweniował.   Dodał,  iż jutro o godz. 8:30 odbędzie się   spotkanie  w tym 
temacie. Zaprosił radnego do  uczestniczenia w nim. 

– interpelacja radnego P. Rosłońca dot.  remontu szkoły w Regucie. 

Wójt  Gminy  -  wyjaśnił, że  w tej  sprawie  przeprowadził rozmowę  z p. dyrektor, która zapewniła 
go, że dach  nie cieknie ponadto został wykonany  projekt wymiany belki. Dodał, iż przedsięwzięcie 
jest cały czas realizowane.

- interpelacja radnego R. Wicika   dot. ilości ważnych pozwoleń na budowę kanalizacji.
Odpowiedź zostanie udzielona na piśmie.

- interpelacja radnego  T. Floriańczyka   dot.  segregacji śmieci.

Wójt  Gminy  -  poinformował, że od  nowego roku zostanie wprowadzona  bardzo restrykcyjna 
opłata  marszałkowska,  która  spowoduje,  że  śmieci  nie  sortowane  będą  obciążone  opłatą 
marszałkowską w kwocie  70 zł.  przy obecnych 15 zł.  za tonę, dlatego też opóźniał negocjacje z 
Firmami,  świadczącymi  usługi  odbierania  sortowanych  śmieci,   W nowym roku rozmowy będą 
prowadzone.  

– interpelacja radnego M. Rosłońca dot. Parku Inowacyjnego 

Wójt  Gminy -  poinformował, iż  ze strony Urzędu wytypowany został Kierownik Referatu Ochrony 
Środowiska.  Zasugerował, iż  reprezentantem Rady Gminy  winien być członek Komisji Finansów. 

- interpelacja  radnego   W.  Kwiatkowskiego  dot.   umowy  na  wykonanie  koncepcji  budowy 
przedszkola w Celestynowie.

Wójt   Gminy  -   poinformował,   że   sprawa  jest  b.  ważna  na  dzień  dzisiejszy  nie  została 
podpisana  żadna  umowa  prowadzone  są  negocjacje.  Oczekuje,  że  zostaną   zaproponowane 
różne warianty i odbędzie   się ich prezentacja. 

– interpelacja radnej  A. Stefanowskiej  -  dot.
- rozbudowy trasy S17
- przedłożenia zakresu obowiązków dyrektor oświaty  pani Magdaleny Hadaś. 

Wójt  Gminy  -  wyjaśnił, iż sprawa   ta  utknęła na szczeblu wojewódzkim, dotychczas  nie ma 
decyzji,  natomiast  przyszło pismo informujące, że w I kwartale odbędzie się  spotkanie na ten 
temat. 
Jeżeli chodzi o pytanie dot.  p. dyrektor Hadaś  odpowiedź zostanie udzielona na piśmie.

– interpelacja radnej T. Błachnio  -  dot.  środków sołeckich Celestynowa.  

Wójt   Gminy  -   poinformował,  iż  cały  czas  analizuje  możliwości  zwiększenia   środków  na 
zagospodarowanie Centrum Celestynowa.  Decyzja w tej sprawie jest nie podjęta. 

– interpelacja Przewodniczącego Rady -  dot. drogi w Siwiance.
Wójt Gminy  -  wyjaśnił, iż  zaproponował Wójtowi Kołbieli podpisanie  stosownego porozumienia, 
które by zakończyło tą sprawę. 

– deklaracji dot. udzielenia odpowiedzi na piśmie.
Wójt Gminy -  poinformował, iż odpowiedzi na interpelacje  udzielają pracownicy merytoryczni. 
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– szkolenie dyrektorów placówek oświatowych.
Odpowiedź zostanie udzielona na piśmie. 

- nierealizowania uchwał rady.
Brak odpowiedzi. 

- złożenia oświadczenia lustracyjnego przez Skarbnika Gminy.
Przewodniczący Rady  -  poinformował, iż  pytanie już jest nieaktualne, temat został wyjaśniony z 
p. skarbnikiem  w obecności radcy prawnego.

– interpelacje radnej A. Rosłaniec  - dot.  wniosków uwzględnionych w projekcie budżetu gminy 
na 2008 rok.

Wójt Gminy – wyjaśnił,  iż  wniosków  do budżetu na 2008 rok złożonych zostało bardzo dużo, 
natomiast nigdy nie ma takiej możliwości, żeby wszystkie mogły być ujęte  w budżecie, dodał, iż  ta 
sprawa będzie jeszcze przedmiotem dyskusji. 

Radna  A. Rosłaniec  -  zadała pytanie uzupełniające:  zapytała ile z 103 wniosków zawartych w 
przedłożonej tabelce zostało ujęte  w budżecie na 2008 rok. 

Wójt Gminy -  poinformował, że jeżeli chodzi o wnioski budżetowe i inwestycyjne realizowane na 
terenie naszej gminy to winien być dokonany podział na dwie kategorie na duże i małe inwestycje i 
te które obejmują pobożne życzenia.  Natomiast trudno jest w tym momencie określić, ile zostało 
ujęte w  projekcie budżetu na 2008 rok.  

– kanalizacja w Starej Wsi  - Pan Wójt  wyjaśnił, iż ta sprawa była i  jest  poruszana przez sołtysa 
i miejscową społeczność,   żeby do Starej Wsi przenieś inwestycję kanalizacyjną. Natomiast 
nie przypomina sobie o żadnych konkretnych obietnicach.

Ad. pkt 4.
Sprawy różne.

1. Przewodniczący  Rady  -   Bogdan Wójcik  -  podziękował za życzenia świąteczne  jakie  
wpłynęły  do Biura Rady. 

2. Wice Przewodnicząca Rady -   Anna Rosłaniec –  w imieniu  swoim i  Przewodniczącego 
Rady  z okazji nadchodzących  świąt Bożego Narodzenia życzyła  Wysokiej Radzie, Wójtowi 
Gminy  oraz gościom zebranym i ich rodzinom, a także  mieszkańcom gminy,  wielu 
głębokich  i radosnych  przeżyć,  wewnętrznego  spokoju,  spełnienia  marzeń  w 
nadchodzącym 2008 roku, a   radnym  i  osobom  pełniącym  funkcje   publiczne  życzyła 
wytrwałości i odpowiedzialności w podejmowaniu decyzji. 

Ad. pkt. 5
Zamknięcie obrad.

Protokołowała:
Ewa  Grzywacz. 

Przewodniczący Rady Gminy 

        / Bogdan Wójcik /
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